
 

Verslag ALV Prodesse Conamur  28 april 2023, Bakermat Arnhem 
 

Aanwezig: 25 leden en 4 bestuursleden 

 

Van het bestuur is afwezig secretaris Bert Kuiper.  

Bestuurslid Hendrik Henrichs maakt het verslag. 

 

1. De voorzitter opent de vergadering, en maakt melding van de volgende activiteiten: 

• 7 mei over de wijkgeschiedenis van Elderveld 

• 12 mei de Prodesse-excursie. 

 

2. De vergadering stemt in met de agenda. 

 

3. Het verslag van de ALV van april 2022 wordt vastgesteld 

 

4. Het jaarverslag 2022: 

Naar aanleiding van het jaarverslag vraagt Onno Boonstra naar de plannen van 

Prodesse Conamur m.b.t. de viering van Arnhem 800 jaar stad in 2033. Hij weet dat 

anderen er al mee bezig zijn en bepleit dat Prodesse vanaf het begin meedoet. 

Het bestuur meldt dat Prodesse de domeinnaam arnhem-800-jaar-stad.nl al 

geregistreerd heeft en zeker van plan is bij de organisatie van de viering  betrokken 

te zijn. 

 

De voorzitter meldt – in aanvulling op het jaarverslag - dat namens Prodesse brieven 

geschreven zijn aan het college van B&W: 

• met het voorstel om het Zijlstra-pand, Klarendalseweg 137, aan te merken als 

gemeentelijk monument 

• met een pleidooi te zorgen dat het Huis Vrijland aan de Koningsweg 

(eigendom van Defensie)  behouden blijft 

• met het voorstel dat in het plaveisel het grondplan van de Janspoort 

zichtbaar wordt gemaakt. 

 

De vergadering keurt het jaarverslag goed. 

 

5. Financiële verantwoording en planning. 

• Er wordt geen toelichting gevraagd van de balans en staat van baten en 

lasten.  

• De kascommissie, bestaande uit de heren Follender Grossfeld en Boonstra, 

meldt dat zij, na bestudering van de stukken, akkoord is met de financiële 

verantwoording en de vergadering voorstelt het bestuur decharge te 

verlenen voor het gevoerde financiële beleid. 

De vergadering besluit daartoe. . 



 

• De begroting 2023: De penningmeester geeft toelichting over stijgende 

prijzen van papier, zaalhuur i.v.m. energie. In de begroting trachten we deze 

te compenseren met  besparingen elders: 

o door flexible bezorging door PostNL van AHT is goedkoper tarief 

verkregen 

o vergaderstukken worden (behalve de agenda) niet meer als papieren 

bijlage bij het AHT meegezonden 

• Op een vraag van een van de leden over de kosten voor de serie Arnhemse 

geschiedenissen antwoordt de penningmeester dat in de jaren hiervoor 

telkens daarvoor €1000,00 is gereserveerd. Dit jaar wordt daar (eenmalig) 

van afgezien omdat er al een fors bedrag gereserveerd is (meer dan naar 

verwachting nodig is voor een nieuw nummer van de serie) en we het bedrag 

goed voor andere doeleinden kunnen gebruiken. 

• Het bedrag dat in 2022 voor de kantstrook bij Musis is uitgegeven, was een 

eenmalige uitgave. Voor 2023 is er geen nieuwe kantstrook begroot.  

• De leden stemmen in met het voorstel de contributie met € 5,00 te 

verhogen. 

• Joseph Follender Grossfeld treedt af als lid van de kascommissie. Voor 

volgend jaar bestaat de kascommissie uit Onno Boonstra en René Nijhof. Als 

reservelid stelt zich beschikbaar Rik Nijland. De vergadering benoemt hem als 

zodanig.  

 

6. Bestuurssamenstelling:  

Barbara Peters neemt afscheid, namens leden en bestuur bedankt de voorzitter haar 

voor haar inspanningen, o.a. voor de Prodesseprijzen en de website, en overhandigt 

haar bloemen. De voorzitter deelt nog mee, dat er gesprekken gaande zijn over een 

opvolger.  

 

7. Digitalisering AHT. De penningmeester geeft een korte toelichting over de 

uitkomsten van de enquête en het voorstel van het bestuur.  

• Het AHT blijft zoals gebruikelijk verschijnen op papier, omdat te weinig leden 

hebben aangegeven dat zij ook lid zouden blijven bij snelle digitalisering van 

AHT. 

• Zodra dit mogelijk is, wordt in het tweede halfjaar na afloop van een 

kalenderjaar de voorgaande jaargang gedigitaliseerd. 

• Voorshands is de vroegst haalbare digitalisering twee jaar na het afsluiten 

van een jaargang (het jaar 2020 zal in de loop van 2023 door Rozet worden 

gedigitaliseerd). 

• Onno Boonstra merkt op, dat digitalisering een jongere doelgroep zou 

aanspreken. Zou een lagere contributie deze jongeren kunnen verleiden om 

lid te worden?  

• Het bestuur zegt toe te verder te onderzoeken op welke manieren 

(bijvoorbeeld digitaal publiceren van een enkel artikel) de digitale 

bereikbaarheid van AHT kan worden bespoedigd en vergroot.  

 



 

8. Rondvraag:  

• Johannes Kon vraagt aandacht voor twee van zijn publicaties: 

o Geloven in Arnhem 

o Arnhems meisje 40 jaar 

• Rik Nijland vraagt aandacht voor het overlijden van Rene van Gruting. AHT-

redactielid Henrichs antwoordt dat het juninummer hiervan melding zal 

maken, evenals van het overlijden van Jan in’t Veld.  

 

9. De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.  

 

In het tweede gedeelte van de avond luisteren bestuur en leden aandachtig naar de 

lezing van prof. dr. Dolly Verhoeven over het vorig jaar verschenen Verhaal van 

Gelderland, en de rol die Arnhem in dit verhaal speelde. 

 


